
食物环境卫生署 
Food and Environmental Hygiene Department 

「食物安全― 高风险食物」讲座 报名表 

 ‘High Risk Food’ ― Food Safety Talk Enrollment Form 

(I) 讲座资料 : 食物安全讲座 ― 高风险食物。免费入场。每位参加者均可获发听讲证书乙张 

Talk Information : Food safety Talk on High Risk Food。Free Admission。A Certificate of Attendance will be awarded for each 
participant 

(II) 举行讲座地点/日期/时间及报名细节  Venue/Date/Time and Enrollment particulars of the Talk :  

(A) 新界元朗体育路 9 号  元朗剧院演讲室  (下称元朗)(1) 
    Venue: Lecture Room, Yuen Long Theatre, 9 Yuen Long Tai Yuk Road, New Territories (YL) (1) 

 (B) 新界屯门时代广场北翼 4 楼平台   屯门市中心社区会堂礼堂  (下称屯门)(2) 

 
Venue: Hall, Tuen Mun Town Centre Community Hall, Level 4, North Wing, Trend Plaza, Tuen Mun, New Territories (TM) (2)

 

讲座地点. 
Venue 

举行讲座日期/时间 
Date/time  

截止报名日期 
Return on or before 

元朗
(1) 

YL (1) 
2015 年 1 月 12 日下午 3 时至 4 时 

3:00 pm –4:00 pm on 12 Jan 2015 
2015 年 1 月 11 日(3) 

11 Jan 2015(3) 

2015 年 1 月 14 日 上午 10 时至 11 时 
10:00 am – 11:00 am on 14 Jan 2015 

2015 年 1 月 13 日(4) 
13 Jan 2015(4) 

屯门
(2) 

TM (2) 
2015 年 2 月 5 日 上午 10 时至 11 时 

10:00 am –11:00 am on 5 Feb 2015 2015 年 2 月 4 日(5) 
4 Feb 2015(5) 2015 年 2 月 5 日 下午 3 时至 4 时 

3:00 pm – 4:00 pm on 5 Feb 2015 
 

请填妥下方的”报名回条”并于截止报名日期(3)(4)(5)前传真至 2893 3547 或 邮寄到香港金钟六十六号
金钟道政府合署四十三楼食物环境卫生署  项目助理(专业及技术支援小组) 收 
Please return the completed Enrollment Return as given below to PA(PTSU) of FEHD by 
fax at Fax No. 2893 3547 or mail to 43/F, Queensway Government Offices, 66 Queensway, 
Hong Kong before the dates as specified(3)(4)(5)above. 

 
(报名回条) 

(Enrollment Return) 
致 : 食物环境卫生署 专业及技术支援小组项目助理       传真号码：2893 3547 
To :  PA (PTSU), FEHD                                 Fax no. : 2893 3547  

 
出席者姓名                             *先生/小姐/女士     电邮地址  
Name of participant:                      *Mr./ Miss/Ms    Email Address: 
联络电话                                        传真号码 
 Contact Telephone No.:                             Fax No.: 
食肆名称/地址 
Food Premises Name/Address 
拟选择出席的讲座(请以 ′√′ 选择其中壹节) 

Please indicate by check ONE box below the session you wish to attend：  

 

元朗(1) (YL) (1) 

2015 年 1 月 12 日  
下午 3 时至 4 时 

 3:00 pm – 4:00 pm   
on 12 Jan 2015 

 

元朗(1) (YL) (1) 

2015 年 1 月 14 日  
上午 10 时至 11 时 

 10:00 am – 11:00 am   
on 14 Jan 2015 

 

屯门(2) (TM) (2) 

2015 年 2 月 5 日 
上午 10 时至 11 时 

  10:00 am – 11:00 am   
on 5 Feb 2015 

 

屯门(2) (TM) (2) 

2015 年 2 月 5 日 
下午 3 时至 4 时 

3:00 pm – 4:00 pm    
on 5 Feb 2015 

备注 Remarks 

座位会根据先到先得的原则安排，额满即止。Seats would be assigned on a first-come-first-served basis.                          

不获接纳的参加者将于讲座前收到中心发出传真或电邮通知。 

Those applicants whose applications are NOT successful will receive notification by fax /Email before the talk.   

每张报名回条只接受壹个申请，请勿重复申请。Each Enrollment Return accepts one application only.  Do not send in repeated applications  

  

* 请删去不适用者 Please delete as appropriate 

(请翻过来) ( please turn over) 
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《个人资料(私隐)条例》备注 Notice Regarding the Personal Data (Privacy) Ordinance 

 

收集资料的目的 Purpose of Collection 

1. 于本表格填报的个人资料，会供食物安全中心作以下用途: 

The personal data provided by means of this form will be used by the Centre for Food Safety for the following purpose : 

(a) 拟备「食物安全 – 高风险食品」讲座出席人士名单；以及 

Registration list for High Risk Food – Food Safety Talk , and 

(b) 联络和通信。 

Communication and correspondences. 

2. 在这表格提供个人资料纯属自愿。 

The provision of personal data by means of this form is voluntary. 

 

查阅个人资料 Access to Personal Data 

3. 根据《个人资料(私隐)条例》第 18 条、第 22 条及附表 1 第 6 原则的规定，申请人有权要求查阅和修正在本表格填报的个人资料。 

Applicants will have a right to request access to or the correction of his/her personal data as stated in this form in accordance with Section 18 and 22 and 

Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance. 

 

查询 Enquiries 

4. 如欲查询经本表格收集到的个人资料(包括要求查阅和修正个人资料)，请致电 2867 5147 或以传真方式(传真号码：2893 3547)与专业及技术支援

小组联络。 

Enquiries concerning the personal data collected by means of this form including the request for access and correction, should be addressed to Professional and 

Technical Support Unit at 2867 5147 (Tel.) or 2893 3547 (Fax) 

     

 

 

完  


